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Portem ja unes setmanes treballant per aglutinar entorn de 
l’Entesa d’Esquerres a la gent que vol ser part activa d’aquest 
canvi que ha d’esdevenir a Sant Cebrià.
Però què és l’Entesa d’Esquerres (Ed’E)? Som una grup de 
gent que té en comú els valors d’esquerres, progressistes, 
ecologistes i catalanistes. Molts de nosaltres som del tot 
independents de qualsevol formació política, altres estem 
vinculats a ICV i ens uneix la necessitat de construir un 
futur diferent per a Sant Cebrià, basat en la transparència 
de la gestió, en la participació ciutadana, en la cohesió 
social d’urbanitzacions i poble, en la igualtat de tracte a 
tota la ciutadania, en la coherència de govern.
Com a candidatura estem vinculats a les Enteses de Progrés 
Municipal (EPM), fórmula que aplega a un centenar de 

candidatures independents d’arreu de Catalunya que 
compartim els mateixos valors i que ens facilita el treball i el 
suport. I alhora, estem en coalició amb Iniciativa per 
Catalunya Verd (ICV) el que ens permet assolir a més la 
representació comarcal i a les diputacions i a tota la seva 
informació i assessorament.
Treballem d’aquesta manera perquè tots aquells que no se 

senten còmodes vinculats a formacions polítiques, puguin 
treballar amb total llibertat sense haver d’identificar-se amb 
unes sigles. El grup és absolutament sobirà en les seves 
decisions, que es prenen a Sant Cebrià i només amb els 
components de l’Ed’E.
A més a Sant Cebrià tenim experiència, quatre anys de 
treball a l’oposició ens han servit per apropar-nos a la 
ciutadania i per conèixer moltes de les seves inquietuds i 
demandes.
Amb aquest bagatge, amb aquestes premisses i valors i 
amb l’objectiu de construir un projecte de futur per a 
Sant Cebrià, l’Ed’E tornarà a presentar-se el maig vinent a 
les eleccions municipals i volem esdevenir decisius en el 
canvi.
Et convidem doncs a ser part activa d’aquest projecte, a 
configurar amb la teva participació el canvi, a fer realitat 
l’aspiració de re - inventar Sant Cebrià, perquè tothom hi 
tingui cabuda, perquè s’escolti a la ciutadania, perquè 
tothom tingui els mateixos drets.
Si acceptes aquesta invitació, posa’t en contacte: tots els 
dijous no festius de 9 a 14 i de 17 a 20 hores als baixos de 
l’ajuntament, per correu electrònic: santcebria@iniciativa.cat, 
www.iniciativa.cat/santcebria o els telèfons: 696.413.953 o 
618.644.244, seràs molt benvingut i benvinguda, no ho dubtis.
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    ET CONVIDEM A SER PART ACTIVA EN EL CANVI  

"L'Entesa d'Esquerres ens tornem a presentar 
aquest maig amb l'objectiu de construir un 
projecte de futur per a Sant Cebrià"

 Can Mates: Parc temàtic d'esports a la natura

El mes de desembre vàrem assistir a una sessió en la qual els promotors ens presentaven 
la seva proposta de parc temàtic d’esports a la natura a la finca de can Mates.
Alguna cosa ha canviat en les formes de fer dels nous promotors, principalment eliminen 
les motos en la proposta i busquen la participació, o més ben dit la complicitat, del poble. 
Per això ens fan la presentació, ens donen una còpia del projecte fins i tot abans de 
presentar-lo, i es mostren oberts a escoltar i introduir canvis. A més no van posar cap 
problema a què el nostre grup convidés a l’Associació de Veïns de Castellar d’Índies i a la 
plataforma “Salvem la vall, salvem el poble”, que va encapçalar les mobilitzacions contra 
els circuits de motocròs.
La presentació va consistir en la venda del producte, no deixant d’usar referències 
especulatives i inexactes, maximitzant les avantatges i amagant les parts que no 
interessaven tant o minimitzant-ne el seu impacte.
A part de les especulacions turístiques i de promoció que presenten en el projecte, la seva 
gran justificació rau en la creació de nombrosos llocs de treball i en la injecció econòmica a les malmeses arques municipals 
que representarien tant les llicències com l’activitat en sí mateixa. Si bé és del tot certa aquesta promoció econòmica, també 
és més cert que l’impacte que tindrà una macro instal·lació en l’entorn i en la vida del poble és molt important, i d’això no en 
parlen els promotors.
Per entendre-ho, fem un breu resum de les instal·lacions que hi volen construir:
esquí cobert (snow hall), esquí descobert (snow flex), esquí de fons, llac artificial (9.000 m2), hípica amb pista coberta, esports d’aventura 
dalt dels arbres, tit amb arc, airsoft i painball, pitch & putt, circuit de 4000 m., 3 circuits més, camins, 2 miradors,2 hotels de 300 
habitacions, hotel de luxe a la masia de can Mates, campus d’excel·lència internacional, casa de l’esquí, casa del golf, casa de l’hípica, 
accessos a les zones, telecadires, telearrastre, tirolines, vials, punts de serveis, passeig de vianants, zona d’esbarjo, zona comercial (55 
botigues amb habitatges), zona d’oci (bolera, escola, guarderia, cinema, amfiteatre, ...), zona esportiva (camp de futbol, i atletisme, 
piscina/solàrium, piscina coberta, pistes de tennis, paddle, voleibol, poliesportiu, ...), zona agrícola (casa de l’agricultura, casa de la 
maduixa, ...), heliport, aparcament (1900 cotxes, 42 autocars, 500 motos, parada per 12 taxis), ...
Com fàcilment es pot veure, representa un impacte brutal en l’entorn i en Sant Cebrià, pot arribar a canviar les dinàmiques i 
les relacions municipals per sempre més. Damunt la taula estarà en una banda el factor econòmic i de promoció, a l’altra 
banda trobarem la necessitat de conservar l’entorn natural de Sant Cebrià, els seus valors paisatgístics, la seva tranquil·litat. 
Per una banda la creació de llocs de treball, per l’altra, les molèsties (soroll, trànsit, contaminació lumínica, ...) que segur que 
generarà una macro instal·lació com aquesta. En una banda l’ús desenfrenat d’energia i d’aigua, en l’altra la necessitat de 
contribuir a un consum energètic més sostenible i a l’estalvi d’aigua. En resum, s’haurà de sospesar molt les avantatges i 
els inconvenients, s’hauran d’encarregar estudis, preceptius o no, molt curosos sobre l’impacte que tindrà en les 
dinàmiques de vida i en l’entorn.
Ens plau que els promotors es mostrin disposats a parlar-ne, però ens desagrada i ens dóna desconfiança trobar en la 
documentació del projecte dades diferents a les informades (places d’hotels) i també com assenyalen el camí per evitar 
l’informe d’impacte mediambiental.
Per això d’entrada el nostre grup s’oposarà a un projecte d’aquestes dimensions, però estem disposats a negociar i 
parlar-ne, per buscar punts de trobada. Però diem sense cap por, que estem disposats també a fer front al projecte si 
veiem joc brut o si l’impacte provocat no és acceptable, sense descartar les mobilitzacions ciutadanes, tal i com ja vam fer 
davant dels circuits de motocròs.

Jordi Parés
Adherit a ICV
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 Can Palau, conclusions negatives del 2010

Ja fa uns anys que visc a can Palau, i fa anys que tot segueix igual: seguim 
sense “tele”, seguim sense autobús, seguim amb forats a la carretera, ... Doncs 
sí, un resum força curt i força nefast, del que no s’ha fet i s’hauria d’haver fet, 
anem a profunditzar una mica més en aquest resum
Durant l’any 2010 vaig preguntar en una reunió amb el senyor regidor de can 
Palau, sobre quin procediment havíem de seguir per aconseguir que pugés 
l’autobús fins a can Palau. Haig de dir, que la resposta va ser força ràpida, em va 
dir que era un tema que s’estava resolent, que hi havia molta gent que ho havia 
sol·licitat, i que tot estava en mans, de l’autoritat metropolitana del transport, ens 

que gestiona el transport públic. Fins i tot, vaig veure el planell, on hi feia constar 
les parades. Però, encara no hem vist l’autobús, i seguim a l’espera de rebre 
algun tipus més de resposta.

El que sí és innegable, és que actualment, hi ha més de 1500 persones, habitants de les urbanitzacions, 
sense transport públic. Algunes d’elles totalment incomunicades degut a que no condueixen o no ho poden fer, 
això inclou principalment, la nostra gent gran,els infants, el jovent, també la gent amb alguna discapacitat que 
l’impedeix de conduir.
Tampoc es disposa d’autobús nocturn entre els pobles, per al jovent, autobús al que es comprometia el regidor, 
però la veritat, no sé si és perquè durant el vespre és fosc, però tampoc l’he vist.
En la mateixa reunió es va fer referència als problemes de circulació de la carretera de Can Palau. Cada vegada 
que plou, es converteix en un basalt de fang i pedres. I dic jo, a ningú se li ha acudit posar una xarxa 
metàl·lica, perquè no caiguin les pedres a la carretera?, a ningú se li ha acudit canalitzar les aigües 
pluvials i retenir les terres perquè no vagin a la carretera? Doncs tot i així, una cosa que sembla tant bàsica i 
a ningú se li ha acudit, potser és que només ho notem els que anem amb cotxe normal i moto.
Ja no parlem de l’asfalt dels carrers, hi ha forats que hi cap la roda de la moto, m’agradaria saber, si tinc un 
accident, a qui haig de demanar responsabilitats, perquè de ben segur que la meva assegurança, no té la 
clàusula, que cobreixi les ineptuts dels governs municipals.
Que sabem de “correus”?, “ese gran desconocido”, després de dos anys, encara no tenim bústies lliures a la 
urbanització, quan ens varen prometre i re - prometre, que al gener del 2010 les tindríem. Doncs d’això també ha 
passat un altre any, ..., però ens han fet pagar una plaqueta “molt maca” on posa el número del carrer i 
Ajuntament de Sant Cebrià, que se suposa, que és perquè som part del poble, doncs per què no ens pugen el 
correu a casa? El senyor regidor, ens va dir que no el pujaven degut a què no estaven ben posades les 
numeracions ni els noms dels carrers com “déu mana”, doncs ara ja hi estan, les dues coses, ara només falta que 
ens pugin les cartes, per cert quan ens les començaran a pujar?, suposo que les portaran amb l’autobús, ai no!, 
que tampoc puja!.
Una altra de les gestions importants, seria preguntar a l’Ajuntament si ja que no rebem la televisió pública gratuïta 
degut a la mala gestió que han fet alguns, si procediran a reemborsar-nos el cost dels que ens hem hagut de 
posar el Canal Plus, per a poder estar una mica informats del món exterior.
Només espero que això serveixi una mica de reflexió, per les suposades millores i promeses que ens han estat 
realitzant durant tot aquest temps

Alícia Martínez
Adherida a ICV
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   Engresca't i Participa, una bona proposta 

    Què en farem de les urbanitzacions?

Amb aquest lema vàrem convocar el passat 18 de desembre un acte amb el 
diputat d’ICV al Parlament de Catalunya Salvador Milà. En una sala d’actes 
plena de gent de les urbanitzacions, amb una important presència de veïnes 
i veïns de Vistamar i Castellar d’Índies, el nostre regidor a l’Ajuntament, va 
fer una ràpida pinzellada sobre la situació en què es troben en l’actualitat 
les urbanitzacions. Can Palau: la més avançada gràcies a l’acord amb 
Sorea, possible inici de les obres el segon semestre de l’any. Vistamar: 
presenta nombroses irregularitats (aigua i ECU), important afectació de 
creixement amb els nous projectes aprovats (Vistamar 2) i proposats (can 
Plana al POUM), atorgada una subvenció de 300.000 € per a la redacció 
dels plans d’adequació. Castellar d’Índies: dissolta l’ECU, carrers sense 
asfaltar, gran dificultat en la depuració d’aigües residuals, atorgada també 
una subvenció de 300.000 € per als plans d’adequació resultat d’una moció 

presentada pel nostre grup, properament es sanejarà la carretera i els carrers en més mal estat. Can Bartomet: 
ha d’anar lligada a Castellar d’Índies per ser factible. Can Domènec: s’ha de concretar el canvi de termes amb 
Tordera.
A continuació en Salvador Milà explicava quin és l’encaix de les necessitats de les urbanitzacions en les lleis 
actuals. “Cal liderar, ens deia en Salvador Milà, de forma clara la completació de les urbanitzacions i això 
ho ha de fer un Ajuntament que es preocupi per resoldre els dèficits urbanístics i que vulgui tirar 
endavant els programes d'adequació”.
De seguida es va obrir un debat intens, amb preguntes 
i propostes dels veïns i veïnes, constatant de forma 
clara que els governs municipals han viscut 
històricament d’esquenes a les urbanitzacions. 
Quan aquestes eren de segona residència, només els 
importava recaptar en impostos i llicències i donar poc 
o cap servei. Quan s’han convertit en primera 
residència,no ha canviat pas massa la mentalitat i 
només es donen aquells serveis que per la pressió 
veïnal s’aconsegueixen impulsar.
La conclusió dels presents fou prou clara, per revertir 
el procés de deixadesa i desatenció envers les 
urbanitzacions, cal un canvi de govern municipal, i 
la data per poder-ho fer és el proper 22 de maig. Els 
presents també arribàvem a una altra conclusió, el 
canvi només el pot liderar l’Entesa d’Esquerres, que 
sempre hem apostat per la cohesió de tots els nuclis 
de Sant Cebrià.

Fina Herrada
Adherida de l'Entesa d'Esquerres

Amb la subvenció per plans d’ocupació del 
SOC, un equip de gent engrescadora 
rescatada de l’atur, han endegat un projecte 
de participació al poble, sota el títol 
“engresca’t i participa”. Una iniciativa que cal 
aplaudir en un poble que destaca per no 
haver fet mai cap treball en aquest sentit i que 
per no tenir, no té ni tan sols una regidoria 
que disposi de pressupost per fomentar i 
treballar la participació ciutadana. Ens volem 
engrescar, ben segur, però també volem que 
aquesta iniciativa no acabi quan expiri el pla 
d’ocupació i la subvenció. Que no quedi en 
propaganda i que de veritat des del consistori s’animi a prosseguir iniciatives vàlides 
de participació com aquesta, posant tots els mitjans necessaris per fer-ho.

Pilar Bardajil
Adherida a ICV
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  Crònica de plens  

Ple ordinari del 23/12/2010

Ple amb les ordenances fiscals per aprovar definitivament 
i els pressupostos com a punts més importants. 
Destaquem també que desestimen les nostres 
al·legacions a la modificació pressupostària presentada 
en el ple d’octubre tot i que l’al·legació únicament 
reprodueix un acord de ple de la sessió de juny, acord 
que està evidentment per sobre del que cregui el regidor 
d’hisenda, però tot i així es desestima.
També desestimen la majoria de les 12 al·legacions 
presentades a les ordenances fiscal, totes elles més en 
ànim constructiu i participatiu que de crítica i oposició. 
Però per al govern tan se val, simplement recullen les 
al·legacions que fan referència a errors i desestimen la 
resta, tot fent al·lusió a què “comparteixen el fons”. 
Sembla ser que esperaven aquest cop que els hi 
donéssim redactades les ordenances a modificar, vaja 
que els hi féssim la seva feina. Possiblement tampoc les 
haguessin acceptat ja que fins ara tot són un seguit 
d’excuses per evitar d’aplicar bonificacions que 
fomentin les conductes sostenibles i respectuoses 
amb el medi ambient.
El següent punt eren els pressupostos, per fi després de 
dos exercicis amb pròrrogues presenten pressupostos, 
això en sí mateix ja és positiu, el que dubtem és que 
siguin els adequats. L’estudi dels pressupostos ens 
indiquen que l’objectiu principal que haurien de tenir, no el 
compleixen, la nostra proposta era molt clara: reduir la 
despesa al màxim, racionalitzar-la de manera que sense 
perdre prestacions de serveis, es compleixin els requisits 
de màxima eficàcia i màxima eficiència. Preparem 
al·legacions, també constructives i esperem que se les 
escoltin una mica més.
Finalment es va votar per unanimitat a favor d’una moció 
conjunta amb el PSC de condemna dels fets d’Al-Aiun i 
també una de nostra a favor de mantenir el PRODI, el 
subsidi un cop esgotat la prestació d’atur.
En el punt de preguntes destaquem que ens responen 
que no tiraran endavant la relació de llocs de treball que 
posi fi a les moltes irregularitats de la plantilla de personal 
de l’Ajuntament. També ens responen que veuen amb 
molt bons ulls el projecte presentat de “parc temàtic 
d’esports a la natura” a la finca de can Matas.
Podeu trobar les preguntes i respostes a la pàgina 
www.iniciativa.cat/santcebria també hi trobareu les 
mocions presentades.

Ple extraordinari del 27/01/2011
El dia 20 de gener, dijous, acabava el termini per 
presentar al·legacions als pressupostos. El dia 20 el 
nostre grup va entrar les al·legacions que un cop més 
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       L'espai de l'av. Maresme, encara es pot millorar 

Dos projectes recents han afectat l’avinguda Maresme, amb l’objectiu d’eliminar obstacles i barreres. El nostre 
grup va presentar al·legacions als projectes, però com sempre són desestimades sense entrar a considerar-les, 
quan l’únic que pretenem no és criticar com alguns poden pensar, si no aportar propostes per millorar en el 
possible els projectes. Ara, pràcticament acabats ambdós projectes, veiem que hi ha algunes mancances, i de 
nou amb ànim de millorar el poble i la vida de la ciutadania, formulem noves propostes, per si el govern les vol 
escoltar.
Res podem fer ja amb el que estàvem en desacord: no volíem que es reduís la vorera davant la plaça de 
jocs infantils i no volíem l’escala, veritable obstacle, al carrer Salvador Espriu a tocar de la caixa. Llavors no 
ens van escoltar, però sí que ho poden fer ara.
Esperem que la jardineria instal·lada sigui la més 
adequada i que el manteniment es faci de veritat, 
perquè de moment el que es pot veure és llaunes i 
papers en els parterres i l’absència de papereres, 
no n’hi ha ni una, ni tampoc s’ha posat en un 
espai tan obert, cap banc perquè hi pugui seure 
la gent. Sembla com si no es volguessin guanyar 
espais per a la gent, que simplement tocava fer-ho i 
prou.
És un espai cèntric, obert i que s’ha de 
convertir en útil, és tan senzill com posar-hi 
bancs i papereres, evitarem brutícia i 
possiblement usos no adequats de l’espai, com 
el patinatge. Escolteu-nos aquesta vegada, tots hi 
guanyarem.

proposaven alternatives en positiu per millorar les finances locals, llegiu les al·legacions, de veritat que val la 
pena valorar-les: www.iniciativa.cat/santcebria. Doncs el govern municipal no ho ha fet. El dia 24 rebíem la 
convocatòria de ple extraordinari per aprovar els pressupostos desestimant totes les al·legacions. En tres dies 
i en cap de setmana, ens volen fer creure que es van llegir, estudiar i valorar les al·legacions. Mentida, un cop 
més el govern municipal va menysprear qualsevol aportació de l’oposició, aquest cop demostrant una 
gran falta de respecte envers el nostre grup i la feina feta.
En el ple vam optar per abandonar la sala quan discutien pressupostos, perquè som conscients que ni tan 
sols en volien parlar, tocava votar i ja està i nosaltres no volem ser còmplices d’aquesta farsa. Tot i així és 
bo comentar les barbaritats que el “nou i flamant regidor d’hisenda” es permet afirmar en el seu informe:
A la proposta d’eliminar despeses supèrflues i innecessàries (hores extres, tiberis, protocols, ...) ens respon 
que han reduït un 14,91% el vermut de festa major i es queden tan amples, i les hores diuen que sí, que ja 
“s’ho estan mirant”. Nosaltres ja informarem com “s’ho han mirat” per exemple en la propera fira de la 
maduixa.
De l’estructura del pressupost que demanàvem que fos més explícit en les partides de “despeses diverses” 
que surt en tots els programes, diu que “resultaria una complicació innecessària”. També ho entenem això, 
sí senyors, sabem que per a vosaltres la transparència sempre és una “complicació innecessària”.
Pel que fa a la consideració d’una partida enorme de material i edició de fires, se’ns diu que com reben 
subvencions per promoció, per tant que no resulta tanta despesa. Llàstima que les subvencions són per a la 
promoció econòmica del poble i no per fer-se publicitat gratuïta de la seva activitat.
En la quarta i cinquena al·legació en les que proposàvem solucions a greus irregularitats en la plantilla de 
personal, ens diuen que no pensen tocar res, que de moment ho deixen com està, només intentaran 
compensar econòmicament un lloc de treball, però sense reconèixer ni tan sols la directriu aprovada pel 
ple de l’ajuntament en el pla de joventut.
I la sisena, l’única que fem com a crítica, perquè volem que els pressupostos siguin l’expressió del conjunt de 
l’ajuntament, obrint la participació, responen amb sarcasme, per no usar un mot més colpidor, que amb nou 
dies (set de reals) per mirar-se la documentació dels pressupostos, n’hi ha prou i suficient per garantir 
la participació i que en tot cas la culpa és nostra per no haver presentat propostes alternatives en aquests 
set dies. Ep! i no li cau la cara de vergonya al flamant “delfí” convergent.
Finalment, un cop retornat a la sala, es va aprovar per unanimitat una moció del nostre grup en contra de les 
sentències del tribunal superior que intenten acabar amb l’ensenyament en català.




